



TH PLANTATIONS BERHAD
Registration No. 197201001069 (12696-M)

INTEGRITY PACT

No. Siri: Versi 01

Tarikh Kelulusan: 21 Januari 2025

Oleh

Unit Integriti & Governans

ISI KANDUNGAN

Kandungan		
No	Tajuk	Muka surat
1	Definisi	3
2	Objektif / Tujuan	4
3	Latar Belakang Pelaksanaan <i>Integrity Pact</i> di THP	4
4	Peringkat Pelaksanaan <i>Integrity Pact</i> untuk Ahli Lembaga Pengarah dan Kakitangan yang terlibat dalam Perolehan THP	6
5	Peringkat Pelaksanaan <i>Integrity Pact</i> untuk Ahli Jawatankuasa Perolehan	7
6	Peringkat Pelaksanaan <i>Integrity Pact</i> untuk pembekal THP	8
7	Rujukan	9
8	Pemilikan	9
9	Tempoh sah	9
10	Tandatangan	10

Lampiran		
Lampiran	Tajuk	Muka surat
A	Surat Akuan Integriti oleh Ahli Lembaga Pengarah THP <i>(Semasa pelantikan dan pengisytiharan tahunan)</i>	11-12
B	Surat Akuan Integriti oleh Kakitangan THP <i>(Semasa lapor diri untuk bertugas dan pengisytiharan tahunan)</i>	13-14
C	Surat Akuan Integriti oleh Jawatankuasa Perolehan (Peringkat 1) <i>(Semasa pelantikan sebagai Jawatankuasa Perolehan)</i>	15-16
D	Surat Akuan Integriti oleh Jawatankuasa Perolehan (Peringkat 2) <i>(Selepas setiap sesi atau mesyuarat atau setelah selesai tugas)</i>	17
E	Surat Akuan Integriti oleh Pembekal THP <i>(Semasa pelantikan dan pengisytiharan tahunan)</i>	18-19
F	Surat Akuan Integriti oleh Pembekal THP <i>(Semasa pembelian tender atau penyerahan sebut harga dan/atau dokumen cadangan)</i>	20-21
G	Surat Akuan Integriti oleh Pembekal THP yang Dilantik <i>(Semasa pengeluaran pesanan pembelian (PO) dan semasa surat pemberitahuan penerimaan tawaran (LOA))</i>	22-23
H	Penamatan kerana Rasuah, Aktiviti yang Tidak Sah atau Haram <i>(Semasa perjanjian / dokumen undang-undang dimeterai- untuk disertakan dalam semua Kontrak Perolehan)</i>	24

1.0 DEFINISI

Terma	Maksud
Jawatankuasa Perolehan	Termasuk tetapi tidak terhad kepada Pengerusi dan Ahli/Ahli Gantian Jawatankuasa Lembaga Tender (BTC), Jawatankuasa Penilaian Tender yang merangkumi Jawatankuasa Teknikal dan Komersial.
THP	TH Plantations Berhad dan anak syarikatnya di Malaysia dan Indonesia.
Pembekal THP hendaklah merujuk kepada	<ul style="list-style-type: none"><li data-bbox="687 757 1430 831">(i) Semua pembekal yang berdaftar di bawah Bahagian Perolehan sebagai senarai pembekal sah THP.<li data-bbox="687 869 1430 1016">(ii) Pembekal berpotensi THP yang menyertai bidaan, perunding dan mana-mana pihak ketiga yang bertindak bagi pihak pembekal dan pembekal berpotensi THP.<li data-bbox="687 1055 1430 1202">(iii) Seseorang individu atau entiti yang mana THP berpotensi untuk berurusan atau telah berurusan atau menjalin kerjasama melalui surat, kontrak/perjanjian atau memorandum persefahaman.<li data-bbox="687 1240 1430 1314">(iv) Pembida, kontraktor, perunding, atau penyedia perkhidmatan.
Kod Etika dan Tatakelakuan THP	Kod yang menetapkan dasar-dasar yang mengawal tingkah laku perniagaan berkaitan dengan kakitangan THP dan pembekal THP.
Kakitangan THP	Mereka yang dilantik sebagai tetap, percubaan, sementara, pelatih, kontrak jangka tetap dan kontrak untuk perkhidmatan.
Lembaga Pengarah THP	Termasuk mana-mana individu yang memegang jawatan Lembaga Pengarah THP dan pengarah gantian atau pengganti.

2.0 OBJEKTIF/TUJUAN

- 2.1** Dokumen ini menyediakan garis panduan mengenai pelaksanaan *Integrity Pact* di THP. Ia menerangkan pelbagai peringkat dalam pendekatan perolehan THP di mana setiap Kakitangan THP dari semua Bahagian dan Unit termasuk Lembaga Pengarah THP bertanggungjawab untuk melaksanakannya. Pembekal THP, pembekal potensi dan pembekal yang dilantik juga dikehendaki melaksanakan *Integrity Pact* dalam peringkat yang ditentukan.
- 2.2** Objektif utama pelaksanaan *Integrity Pact* adalah untuk meningkatkan ketelusan yang secara tidak langsung akan mengurangkan dan menghapuskan amalan rasuah dalam organisasi. Diharapkan dengan inisiatif ini, semua bahagian dan unit di THP dapat menjalankan aktiviti perolehan dengan lebih berkesan dan cekap.

3.0 LATAR BELAKANG PERLAKSANAAN INTEGRITY PACT DI THP

- 3.1** Pelaksanaan *Integrity Pact* dalam perolehan THP adalah salah satu inisiatif untuk mewujudkan dan mengekalkan standard tinggi dalam tadbir urus korporat THP dengan meningkatkan akauntabiliti, keadilan, integriti dan kemampanan untuk melindungi dan memaksimumkan kepentingan pihak-pihak yang terlibat.
- 3.2** *Integrity Pact* merupakan satu set proses pengisytiharan oleh pembekal THP untuk tidak menawarkan sebarang bentuk rasuah sebagai cara untuk mendapatkan kontrak atau memudahkan proses tertentu dalam THP. Manakala, kakitangan dan Ahli Lembaga Pengarah THP yang terlibat dalam aktiviti perolehan, Jawatankuasa Perolehan THP, termasuk tetapi tidak terhad kepada Jawatankuasa Lembaga Tender (BTC), Jawatankuasa Penilaian Tender yang merangkumi Jawatankuasa Teknikal dan Komersial dilarang keras menerima sebarang rasuah daripada pembekal THP.
- 3.3** Kakitangan THP, Ahli Lembaga Pengarah, pembekal THP dikehendaki menandatangani *Integrity Pact* sebagai satu ikrar bahawa mereka akan menjauhkan diri daripada terlibat dalam amalan rasuah sepanjang proses perolehan. *Integrity Pact* juga menggariskan langkah-langkah dan akibat yang perlu diambil sekiranya *Integrity Pact* dilanggar.
- 3.4** Objektif utama pelaksanaan *Integrity Pact* di THP adalah seperti berikut:
- i. Mencegah kakitangan THP, Ahli Lembaga Pengarah, pembekal THP, Jawatankuasa Perolehan THP dan/atau mana-mana pihak lain yang terlibat dalam proses perolehan daripada menerima dan/atau menawarkan rasuah;
 - ii. Memerlukan kakitangan THP, Ahli Lembaga Pengarah, pembekal THP, Jawatankuasa berkaitan Perolehan THP dan/atau mana-mana pihak lain yang terlibat dalam perolehan untuk melaporkan sebarang rasuah dan/atau tindakan korupsi kepada pihak berkuasa yang berkaitan;

- iii. Mengelakkan sebarang percanggahan kepentingan;
- iv. Memastikan THP tidak menanggung "kos tidak wajar" dalam menjalankan aktiviti perolehan THP; dan
- v. Melarang penggunaan maklumat proprietari THP tanpa kebenaran.

3.5 Pelaksanaan *Integrity Pact* di THP juga bertujuan untuk meningkatkan kesedaran dalam kalangan kakitangan THP, Ahli Lembaga Pengarah, pembekal THP mengenai kesalahan rasuah dan seterusnya menghapuskan amalan rasuah dalam THP seperti:

- i. Menawarkan, meminta dan menerima rasuah kepada atau daripada syarikat, firma, individu dan kakitangan THP. Rasuah boleh berupa wang, hadiah, derma, diskaun, bonus, pekerjaan, perkhidmatan dan/atau bantuan seperti yang ditakrifkan di bawah "Seksyen 3 Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694]";
- ii. Penyalahgunaan kuasa oleh kakitangan THP dalam proses pemilihan syarikat, firma di mana kakitangan THP tersebut mempunyai kepentingan;
- iii. Tuntutan/ perakuan palsu oleh wakil syarikat, firma dan/atau kakitangan THP;
- iv. Pemalsuan maklumat, dokumen dan rekod untuk mempengaruhi proses penilaian dan keputusan perolehan; dan
- v. Konspirasi antara syarikat, firma, individu dan kakitangan THP untuk mendapatkan kontrak perolehan THP.

3.6 Semua pembekal THP, Ahli Lembaga Pengarah dan kakitangan THP bertanggungjawab untuk melaporkan sebarang amalan rasuah.

4.0 PERINGKAT PERLAKSANAAN *INTEGRITY PACT* UNTUK AHLI LEMBAGA PENGARAH DAN KAKITANGAN YANG TERLIBAT DALAM PEROLEHAN THP

Peringkat	Butiran
<p>Peringkat 1 <i>Semasa Pelantikan/Lapor Diri untuk Bertugas</i></p>	<p>Setiap Ahli Lembaga Pengarah atau kakitangan yang terlibat secara langsung atau tidak langsung dalam sebarang aktiviti perolehan dikehendaki menandatangani Surat Akuan oleh Ahli Lembaga Pengarah dan kakitangan yang terlibat dalam Aktiviti Perolehan - seperti yang digariskan dalam LAMPIRAN A dan B.</p> <p>Ini mesti dilakukan apabila pegawai melapor diri untuk bertugas atau memulakan tanggungjawab mereka, mana yang lebih awal.</p> <ol style="list-style-type: none"> a. Bagi Ahli Lembaga Pengarah, surat akuan tersebut akan disimpan oleh Setiausaha Syarikat. b. Bagi kakitangan, ia akan dimasukkan dalam fail peribadi kakitangan dan disimpan oleh Bahagian Modal Insan. <p>Setiausaha Syarikat mesti memastikan bahawa semua Ahli Lembaga Pengarah melaksanakan Pengisytiharan "Surat Akuan Integriti oleh Ahli Lembaga Pengarah THP" sebelum memulakan tugas atau terlibat dalam aktiviti perolehan atau pemilihan, atau sebarang perkara berkaitan.</p> <p>Setiap ketua bahagian mesti memastikan bahawa semua kakitangan di bawah pengawasannya melaksanakan Pengisytiharan "Surat Akuan Integriti oleh Kakitangan THP" sebelum memulakan tugas atau terlibat dalam aktiviti perolehan.</p>
<p>Stage 2 <i>Pengisytiharan Tahunan</i></p>	<p>Setiausaha Syarikat mesti memastikan bahawa semua Ahli Lembaga Pengarah yang terlibat dalam aktiviti perolehan atau pemilihan, atau sebarang perkara berkaitan, memperbaharui Akuan mereka seperti yang digariskan dalam LAMPIRAN A, setiap tahun. Ini mesti dilakukan sebelum 31 Disember setiap tahun. Surat Akuan tersebut akan disimpan dan difailkan dengan sewajarnya.</p> <p>Setiap Ketua Bahagian mesti memastikan bahawa semua kakitangan yang terlibat dalam aktiviti perolehan memperbaharui Akuan seperti dalam LAMPIRAN B setiap tahun iaitu pada 31 Disember setiap tahun. Surat Akuan tersebut hendaklah disimpan dan difailkan di Bahagian Perolehan THP.</p>

5.0 PERINGKAT PERLAKSANAAN *INTEGRITY PACT* UNTUK AHLI JAWATANKUASA PEROLEHAN

Peringkat	Butiran
<p>Peringkat 1 <i>Semasa Pelantikan sebagai Ahli Jawatankuasa Perolehan</i></p>	<p>Setiap individu yang dilantik sebagai ahli Jawatankuasa Perolehan mesti melaksanakan Pengisytiharan "Surat Akuan Integriti oleh Ahli Jawatankuasa Perolehan (Peringkat 1)" seperti yang digariskan dalam LAMPIRAN C.</p> <p>Salinan Surat Akuan tersebut mesti disimpan oleh Sekretariat Jawatankuasa Perolehan yang berkaitan.</p>
<p>Peringkat 2 <i>Selepas Setiap Sesi atau Mesyuarat atau Setelah Selesai Tugas</i></p>	<p>Setiap Ahli Jawatankuasa yang dilantik mesti melaksanakan Pengisytiharan "Surat Akuan Integriti oleh Ahli Jawatankuasa Perolehan (Peringkat 2)" seperti yang digariskan dalam LAMPIRAN D selepas setiap sesi atau mesyuarat yang mereka hadiri yang berkaitan dengan aktiviti perolehan.</p> <p>Salinan Surat Akuan tersebut mesti disimpan oleh Bahagian Perolehan.</p>

6.0 PERINGKAT PERLAKSANAAN *INTEGRITY PACT* UNTUK PEMBEKAL THP

Peringkat	Butiran
<p>Peringkat 1 <i>Semasa Pelantikan sebagai Pembekal THP</i></p>	<p>Syarikat yang memohon atau dilantik sebagai Pembekal THP dikehendaki melaksanakan Pengisytiharan "Surat Akuan Integriti oleh Pembekal THP" seperti dalam LAMPIRAN E.</p> <p>Surat Akuan tersebut mesti disimpan dan difailkan oleh Bahagian Perolehan.</p>
<p>Peringkat 2 <i>Pengisytiharan Tahunan</i></p>	<p>Bahagian Perolehan mesti memastikan bahawa semua pembekal THP memperbaharui Akuan seperti dalam LAMPIRAN E setiap tahun iaitu pada 31 Disember setiap tahun.</p> <p>Surat Akuan tersebut mesti disimpan dan difailkan oleh Bahagian Perolehan.</p>
<p>Peringkat 3 <i>Semasa Pembelian Tender atau Penyerahan Sebut Harga dan/atau Dokumen Cadangan</i></p>	<p>Pembekal THP yang menyertai tender dan/atau permintaan untuk sebut harga dikehendaki melaksanakan Pengisytiharan "Surat Akuan Integriti oleh Pembekal THP" seperti dalam LAMPIRAN F.</p> <p>Ia adalah keperluan wajib untuk Akuan tersebut dilengkapkan dan ditandatangani serta dilampirkan dengan tender / sebut harga yang dikemukakan. Surat Akuan tersebut mesti disimpan dan difailkan oleh Bahagian Perolehan.</p>
<p>Peringkat 4 1. <i>Semasa Pengeluaran Pesanan Pembelian (PO)</i> 2. <i>Semasa Pengeluaran Surat Pemberitahuan Penerimaan Tawaran (LOA)</i></p>	<p>Pembekal yang dilantik mesti memastikan untuk melengkapkan Pengisytiharan "Surat Akuan Integriti oleh Pembekal yang Dilantik" seperti dalam LAMPIRAN G dan dikembalikan kepada THP selepas pengakuan penerimaan Pesanan Pembelian daripada THP. Surat Akuan tersebut mesti disimpan dan difailkan oleh Bahagian Perolehan.</p> <p>Pembekal yang dilantik mesti memastikan bahawa Pengisytiharan "Surat Akuan Integriti oleh Pembekal yang Dilantik" seperti dalam LAMPIRAN G dilengkapkan, ditandatangani dan dilampirkan dengan Surat Pemberitahuan Penerimaan Tawaran (LOA) yang dicop dan dikembalikan kepada THP. Surat Akuan tersebut mesti disimpan dan difailkan oleh Bahagian Perolehan.</p>
<p>Peringkat 5 <i>Semasa Perjanjian / Dokumen Undang-undang dimeterai- untuk disertakan dalam semua Kontrak Perolehan</i></p>	<p>Bahagian Perundangan THP mesti memastikan bahawa peruntukan seperti yang dilampirkan dalam LAMPIRAN H dimasukkan dalam semua dokumentasi kontrak perolehan.</p>

7.0 RUJUKAN

- 7.1** Kod Etika dan Tatakelakuan THP.
- 7.2** Garis Panduan Pelaksanaan Integrity Pact Dalam Perolehan Tabung Haji.
- 7.3** Garis Panduan Mengenai Tatacara Mencukupi.
- 7.4** Peraturan Pembelian, Tender dan Kontrak 2019.
- 7.5** Polisi Pemberian Maklumat THP.
- 7.6** Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 (ASPRM) [Akta 694].
- 7.7** Malaysian Standard (MS ISO 37001:2016) – Anti-Bribery Management Systems.

8.0 PEMILIKAN

- 8.1** Ketua Integriti dan Governans

9.0 TEMPOH SAH

- 9.1** Polisi ini akan dikemas kini, dipinda atau disemak dari semasa ke semasa untuk memastikan kecukupannya dalam pelaksanaan dan penguatkuasaan.
- 9.2** Sekiranya terdapat sebarang percanggahan atau ketidakselarasan antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa Melayu bagi Polisi ini, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai.

10.0 TANDATANGAN

Disediakan Oleh :



AHMAD FAZZAR MUHAMMAD
KETUA, INTEGRITI & GOVERNANS
TARIKH : 13 JANUARI 2025

Disediakan Oleh :



MOHD FIRDHAUS ZULKIFLEE AMIN
EKSEKUTIF, INTEGRITI & GOVERNANS
TARIKH : 13 JANUARI 2025

Disemak Oleh :



MESAT RIZAL EZZUDIN ABD MAULUD
KETUA, RISIKO & PEMATUHAN
PANEL SEMAKAN JAWATANKUASA SOP
TARIKH :

Disokong Oleh :



MOHAMED ZAINURIN MOHAMED ZAIN
KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF
TH PLANTATIONS BERHAD
TARIKH : 13 JANUARY 2025



TH PLANTATIONS BERHAD

SURAT AKUAN INTEGRITI OLEH AHLI LEMBAGA PENGARAH THP

(Semasa Pelantikan dan Pengisytiharan Tahunan)

AKUAN INTEGRITI

1. Saya, _____ NRIC: _____
merupakan Ahli Lembaga Pengarah **TH PLANTATIONS BERHAD (THP)**, sebuah syarikat yang diperbadankan di bawah Akta Syarikat 1965 (197201001069), dengan ini mengisytiharkan, dan bersetuju seperti berikut:
- a) Tidak akan secara langsung atau tidak langsung meminta, menerima atau memperoleh atau bersetuju untuk menerima atau memperoleh untuk diri saya atau untuk mana-mana orang lain sebarang wang, barang atau perkhidmatan atau sebarang gratifikasi seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] sebagai pertimbangan atau ganjaran untuk keputusan, pendapat, cadangan, undi atau bantuan lain untuk dipilih dalam tender/sebut harga yang disebutkan di atas.
 - b) Tidak akan bersubahat dengan mana-mana pembida, pembekal atau mana-mana individu lain, dalam apa-apa jenis amalan termasuk tetapi tidak terhad kepada "penipuan bida" dan secara rasuah mempengaruhi pihak lain untuk menarik balik tender mereka yang boleh menjejaskan ketelusan dan keadilan semasa sebarang proses atau aktiviti perolehan dan semasa tempoh pelaksanaan kontrak.
 - c) Bersetuju untuk merahsiakan semua maklumat dan dokumentasi proprietari yang berkaitan dengan tender dan/atau kontrak dengan kerahsiaan yang ketat dan dengan ini berikrar untuk mengambil semua langkah yang munasabah untuk melindungi kerahsiaan dan mengelakkan pendedahan atau penggunaan maklumat dan/atau dokumen tersebut kepada mana-mana pihak yang tidak dibenarkan.
 - d) Dengan ini saya mengisytiharkan bahawa tiada ahli keluarga atau saudara-mara saya seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] mempunyai sebarang kepentingan dalam mana-mana pembida dan/atau pembekal dalam tender/sebut harga yang akan datang di bawah pengawasan dan/atau pengetahuan saya dan jika ada pada masa hadapan, saya akan segera mengisytiharkannya dengan butiran kepada Ketua, Bahagian Perolehan dan menjauhkan diri daripada menyertai tender/sebut harga yang disebutkan di atas dan/atau sebarang tugas yang berkaitan dengannya.
 - e) Sekiranya secara langsung atau tidak langsung terdapat mana-mana individu pembida atau wakil pembida atau mana-mana individu lain yang menawarkan, memberi, atau bersetuju atau berjanji untuk memberi sebarang wang, barang atau perkhidmatan atau sebarang bentuk gratifikasi seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] untuk dipilih dalam tender/sebut harga yang disebutkan di atas, saya akan segera melaporkan perkara tersebut kepada Ketua, Unit Integriti dan Governans atau pihak berkuasa yang berkaitan.



- f) Akan sentiasa mematuhi Kod Etika dan Tatakelakuan THP dan mana-mana polisi THP yang terpakai semasa proses tender/sebut harga dan pelaksanaan perjanjian rasmi dan pelaksanaannya; dan
2. Saya bersetuju bahawa kewajipan akuan ini akan kekal berkuat kuasa sepenuhnya semasa pelantikan saya dengan THP.
 3. Saya memahami bahawa kegagalan untuk mematuhi atau melanggar mana-mana terma akuan yang dinyatakan di atas boleh mengakibatkan tindakan jenayah dan/atau sivil dan/atau tindakan tatatertib diambil terhadap saya sehingga dan termasuk penamatan atau pemecatan.

	-----		-----
Nama	:	Nama saksi	:
No IC	:	No IC	:
Jawatan	:	Jawatan	:
Tarikh	:	Tarikh	:



TH PLANTATIONS BERHAD

SURAT AKUAN INTEGRITI OLEH KAKITANGAN THP
(Semasa Lapor Diri untuk Bertugas dan Pengisytiharan Tahunan)

AKUAN INTEGRITI

1. Saya, _____ No Kakitangan: _____
 NRIC: _____ merupakan kakitangan Bahagian _____
TH PLANTATIONS BERHAD (THP), sebuah syarikat yang diperbadankan di bawah Akta Syarikat 1965 (197201001069), dengan ini mengisytiharkan dan bersetuju seperti berikut:
- a) Tidak akan secara langsung atau tidak langsung meminta, menerima atau memperoleh atau bersetuju untuk menerima atau memperoleh untuk diri saya atau untuk mana-mana orang lain sebarang wang, barang atau perkhidmatan atau sebarang gratifikasi seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] sebagai pertimbangan atau ganjaran untuk keputusan, pendapat, cadangan, undi atau bantuan lain untuk dipilih dalam tender/sebut harga yang disebutkan di atas.
 - b) Tidak akan bersubahat dengan mana-mana pembida, pembekal atau mana-mana individu lain, dalam apa-apa jenis amalan termasuk tetapi tidak terhad kepada "penipuan bida" dan secara rasuah mempengaruhi pihak lain untuk menarik balik tender mereka yang boleh menjejaskan ketelusan dan keadilan semasa sebarang proses atau aktiviti perolehan dan semasa tempoh pelaksanaan kontrak.
 - c) Bersetuju untuk merahsiakan semua maklumat dan dokumentasi proprietari yang berkaitan dengan tender dan/atau kontrak dengan kerahsiaan yang ketat dan dengan ini berikrar untuk mengambil semua langkah yang munasabah untuk melindungi kerahsiaan dan mengelakkan pendedahan atau penggunaan maklumat dan/atau dokumen tersebut kepada mana-mana pihak yang tidak dibenarkan.
 - d) Dengan ini saya mengisytiharkan bahawa tiada ahli keluarga atau saudara-mara saya seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] mempunyai sebarang kepentingan dalam mana-mana pembida dan/atau Pembekal dalam tender/sebut harga yang akan datang di bawah pengawasan dan/atau pengetahuan saya dan jika ada pada masa hadapan, saya akan segera mengisytiharkannya dengan butiran kepada Ketua, Bahagian Perolehan dan menjauhkan diri daripada menyertai tender/sebut harga yang disebutkan di atas dan/atau sebarang tugas yang berkaitan dengannya.
 - e) Sekiranya secara langsung atau tidak langsung terdapat mana-mana individu pembida atau wakil pembida atau mana-mana individu lain yang menawarkan, memberi, atau bersetuju atau berjanji untuk memberi sebarang wang, barang atau perkhidmatan atau sebarang bentuk gratifikasi seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] untuk dipilih dalam tender/sebut harga yang disebutkan di atas, saya akan segera melaporkan perkara tersebut kepada Ketua, Unit Integriti dan Governans atau pihak berkuasa yang berkaitan.



TH PLANTATIONS BERHAD

- f) Akan sentiasa mematuhi Kod Etika dan Tatakelakuan THP dan mana-mana polisi THP yang terpakai semasa proses tender/sebut harga dan pelaksanaan perjanjian rasmi dan pelaksanaannya; dan
2. Saya bersetuju bahawa kewajipan akuan ini akan kekal berkuat kuasa sepenuhnya semasa pekerjaan saya dengan THP.
3. Saya memahami bahawa kegagalan untuk mematuhi atau melanggar mana-mana terma akuan yang dinyatakan di atas boleh mengakibatkan tindakan jenayah dan/atau sivil dan/atau tindakan tatatertib diambil terhadap saya sehingga dan termasuk penamatan atau pemecatan.

Nama	:	-----	Nama saksi	:	-----
No IC	:		No IC	:	
Jawatan	:		Jawatan	:	
Tarikh	:		Tarikh	:	



SURAT AKUAN INTEGRITI OLEH JAWATANKUASA PEROLEHAN (PERINGKAT 1)

(Semasa Pelantikan sebagai Jawatankuasa Perolehan)

AKUAN INTEGRITI

1. Saya, _____ No Kakitangan: _____
 NRIC: _____ merupakan kakitangan Bahagian _____
TH PLANTATIONS BERHAD (THP), sebuah syarikat yang diperbadankan di bawah Akta Syarikat 1965 (197201001069), telah dilantik sebagai Pengerusi/Ahli _____ berkuatkuasa pada _____ dan dengan ini mengisytiharkan dan bersetuju seperti berikut:
- a) Tidak akan secara langsung atau tidak langsung meminta, menerima atau memperoleh atau bersetuju untuk menerima atau memperoleh untuk diri saya atau untuk mana-mana orang lain sebarang wang, barang atau perkhidmatan atau sebarang gratifikasi seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] sebagai pertimbangan atau ganjaran untuk keputusan, pendapat, cadangan, undi atau bantuan lain untuk dipilih dalam tender/sebut harga yang disebutkan di atas.
 - b) Tidak akan bersubahat dengan mana-mana pembida, pembekal atau mana-mana individu lain, dalam apa-apa jenis amalan termasuk tetapi tidak terhad kepada "penipuan bida" dan secara rasuah mempengaruhi pihak lain untuk menarik balik tender mereka yang boleh menjejaskan ketelusan dan keadilan semasa sebarang proses atau aktiviti perolehan dan semasa tempoh pelaksanaan kontrak.
 - c) Bersetuju untuk merahsiakan semua maklumat dan dokumentasi proprietari yang berkaitan dengan tender dan/atau kontrak dengan kerahsiaan yang ketat dan dengan ini berikrar untuk mengambil semua langkah yang munasabah untuk melindungi kerahsiaan dan mengelakkan pendedahan atau penggunaan maklumat dan/atau dokumen tersebut kepada mana-mana pihak yang tidak dibenarkan.
 - d) Dengan ini saya mengisytiharkan bahawa tiada ahli keluarga atau saudara-mara saya seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] mempunyai sebarang kepentingan dalam mana-mana pembida dan/atau Pembekal bagi sebarang tender/sebut harga yang dikemukakan kepada Jawatankuasa yang disebutkan di atas dan jika ada, saya akan segera mengisytiharkannya dengan butiran kepada Ketua, Bahagian Perolehan dan menjauhkan diri daripada menyertai dalam apa jua cara dalam proses tender/sebut harga tersebut.



TH PLANTATIONS BERHAD

- e) Sekiranya secara langsung atau tidak langsung terdapat mana-mana individu pembida atau pembekal atau wakil pembida atau pembekal atau mana-mana individu lain yang menawarkan, memberi, atau bersetuju atau berjanji untuk memberi sebarang wang, barang atau perkhidmatan atau sebarang bentuk gratifikasi seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] untuk dipilih dalam tender/sebut harga yang disebutkan di atas, saya akan segera melaporkan perkara tersebut kepada Ketua, Unit Integriti dan Governans atau pihak berkuasa yang berkaitan.
- f) Akan sentiasa mematuhi Kod Etika dan Tatakelakuan THP dan mana-mana polisi THP yang terpakai; dan
2. Saya bersetuju bahawa kewajipan akuan ini akan kekal berkuat kuasa sepenuhnya sehingga kontrak telah dilaksanakan sepenuhnya.
3. Saya memahami bahawa kegagalan untuk mematuhi atau melanggar mana-mana terma akuan yang dinyatakan di atas boleh mengakibatkan tindakan jenayah dan/atau sivil dan/atau tindakan tatatertib diambil terhadap saya sehingga dan termasuk penamatan atau pemecatan.

Nama : -----
 No Kakitangan :
 Jawatan :
 Tarikh :

Nama Saksi : -----
 No Kakitangan :
 Jawatan :
 Tarikh :



TH PLANTATIONS BERHAD

SURAT AKUAN INTEGRITI OLEH JAWATANKUASA PEROLEHAN (PERINGKAT 2)

(Selepas Setiap Sesi atau Mesyuarat atau Setelah Selesai Tugas)

AKUAN INTEGRITI

1. Saya, _____ No Kakitangan: _____
 NRIC: _____ merupakan kakitangan Bahagian _____
TH PLANTATIONS BERHAD (THP), sebuah syarikat yang diperbadankan di bawah Akta Syarikat 1965 (197201001069), dengan ini mengisytiharkan dengan ikhlas bahawa:
- Saya telah melaksanakan tugas saya sebagai Pengerusi/Ahli/Ahli Gantian _____ untuk perolehan _____ tanpa mempunyai sebarang kepentingan peribadi atau kepentingan yang berkaitan, dipengaruhi oleh mana-mana pihak lain atau terlibat dalam sebarang amalan rasuah/gratifikasi seperti yang ditakrifkan dalam Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694].
 - Tiada ahli keluarga atau saudara-mara rapat saya mempunyai sebarang kepentingan dalam sebarang proses perolehan di bawah bidang kuasa saya semasa tempoh saya sebagai Pengerusi/Ahli/Ahli Gantian Jawatankuasa yang disebutkan di atas.
 - Saya tidak akan mendedahkan sebarang maklumat sulit yang berkaitan dengan aktiviti perolehan yang dikemukakan dan/atau diketahui oleh saya.
 - Saya tidak akan mendedahkan sebarang maklumat sulit yang berkaitan dengan proses perolehan dalam pengetahuan saya dan akan memastikan bahawa semua maklumat yang berkaitan dengan aktiviti tersebut dikembalikan dengan sewajarnya kepada Sekretariat Perolehan.
 - Saya memahami bahawa kegagalan untuk mematuhi atau melanggar mana-mana terma akuan yang dinyatakan di atas boleh mengakibatkan tindakan jenayah dan/atau sivil dan/atau tindakan tatatertib diambil terhadap saya sehingga dan termasuk penamatan atau pemecatan.

Nama	:	-----	Nama Saksi	:	-----
No Kakitangan	:		No Kakitangan	:	
Jawatan	:		Jawatan	:	
Tarikh	:		Tarikh	:	



TH PLANTATIONS BERHAD

SURAT AKUAN INTEGRITI OLEH PEMBEKAL THP

(Semasa Pelantikan dan Pengisytiharan Tahunan)

AKUAN INTEGRITI

1. Saya, _____, (No NRIC: _____),
Pegawai / Ketua Pegawai Eksekutif _____ (nama
Syarikat) dengan nombor pendaftaran Syarikat _____ dengan ini mengisytiharkan dengan
ikhlas bahawa:
 - a) Saya, atau mana-mana individu yang mewakili Syarikat termasuk pekerja, ejen dan/atau subkontraktor dan wakil tidak akan menawarkan atau memberi sebarang rasuah kepada mana-mana individu dalam TH Plantations Berhad dan/atau mana-mana anak syarikatnya (secara kolektif dirujuk sebagai THP) atau mana-mana individu lain, sebagai gratifikasi seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] untuk dipilih sebagai pembekal berdaftar THP atau sebarang penganugerahan perolehan pada masa hadapan. Saya lampirkan bersama ini Surat Kuasa melalui resolusi Lembaga Syarikat, yang memberi kuasa kepada saya, sebagai wakil Syarikat yang disebutkan di atas, untuk membuat akuan ini.
 - b) Jika saya, atau mana-mana individu yang mewakili Syarikat ini menawarkan rasuah kepada mana-mana individu dalam THP atau mana-mana individu lain sebagai gratifikasi seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] untuk sebarang penganugerahan perolehan, saya dengan ini bersetuju sebagai wakil Syarikat yang disebutkan di atas, untuk tindakan berikut diambil:
 - i. Penggantungan dan/atau penyingkiran pendaftaran pembekal THP dan akan disenaraihitamkan untuk pendaftaran masa hadapan;
 - ii. Pembatalan sebarang penganugerahan dan/atau tawaran kontrak;
 - iii. Penamatan sebarang penganugerahan dan/atau kontrak yang sedia ada; dan
 - iv. Sebarang tindakan tatatertib lain mengikut undang-undang dan peraturan perolehan THP yang berkuat kuasa.
 - c) Sekiranya terdapat mana-mana individu yang cuba meminta rasuah daripada saya atau mana-mana individu yang berkaitan dengan Syarikat ini sebagai gratifikasi dalam sebarang proses perolehan, saya dengan ini mengisytiharkan untuk segera melaporkan tindakan tersebut kepada:
 - i. Saluran Pemberian Maklumat THP
 - a. Talian telefon: 03-2616 7115; (Tersedia pada waktu pejabat, iaitu 9.00 pagi hingga 6.00 petang Isnin hingga Jumaat, kecuali cuti umum di Kuala Lumpur).
 - b. E-mel: whistleblowing_thp@bdo.my; atau
 - c. Portal web: [TH Plantations Ethics Line](#).



TH PLANTATIONS BERHAD

ATAU

- ii. Buat laporan kepada Pejabat Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia (SPRM) atau balai polis terdekat.

Bagi pihak Syarikat,

Disaksikan Oleh,

Nama:
No NRIC:
Tarikh:
Cop Syarikat:

Nama:
No NRIC:
Tarikh:
Cop Syarikat:



TH PLANTATIONS BERHAD

SURAT AKUAN INTEGRITI OLEH PEMBEKAL THP

(Semasa Pembelian Tender atau Penyerahan Sebut Harga dan/atau Dokumen Cadangan)

AKUAN INTEGRITI

1. Saya, _____, (No NRIC: _____),
Pegarah Urusan / Ketua Pegawai Eksekutif _____ (nama Syarikat) dengan nombor pendaftaran Syarikat _____ dengan ini mengisytiharkan bahawa:
 - a) Saya, atau mana-mana individu yang mewakili Syarikat ini termasuk pekerja, ejen dan/atau subkontraktor dan wakil tidak akan menawarkan atau memberi sebarang rasuah kepada mana-mana individu dalam TH Plantations Berhad dan/atau mana-mana anak syarikatnya (secara kolektif dirujuk sebagai THP) atau mana-mana individu lain, sebagai gratifikasi seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] untuk dipilih sebagai Pembekal THP atau sebarang penganugerahan perolehan pada masa hadapan. Saya lampirkan bersama ini Surat Kuasa melalui resolusi Lembaga Syarikat, yang memberi kuasa kepada saya, sebagai wakil Syarikat yang disebutkan di atas, untuk membuat akuan ini.
 - b) Jika saya, atau mana-mana individu yang mewakili Syarikat ini, menawarkan rasuah kepada mana-mana individu dalam THP atau mana-mana individu lain sebagai gratifikasi seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] untuk sebarang penganugerahan perolehan, saya dengan ini bersetuju sebagai wakil Syarikat yang disebutkan di atas, untuk tindakan berikut diambil:
 - i. Penyingkiran daripada proses pembidaan;
 - ii. Penggantungan dan/atau penyingkiran pendaftaran Pembekal THP dan akan disenaraihitamkan untuk pendaftaran masa hadapan;
 - iii. Pembatalan sebarang penganugerahan dan/atau tawaran kontrak;
 - iv. Penamatan sebarang penganugerahan dan/atau kontrak yang sedia ada; dan
 - v. Sebarang tindakan tatatertib lain mengikut undang-undang dan peraturan perolehan THP yang berkuat kuasa.
2. Sekiranya terdapat mana-mana individu yang cuba meminta rasuah daripada saya atau mana-mana individu yang berkaitan dengan Syarikat ini sebagai gratifikasi dalam sebarang proses perolehan, saya dengan ini mengisytiharkan untuk segera melaporkan tindakan tersebut kepada:
 - i. Saluran Pemberian Maklumat THP
 - a. Talian telefon: 03-2616 7115; (Tersedia pada waktu pejabat, iaitu 9.00 pagi hingga 6.00 petang Isnin hingga Jumaat, kecuali cuti umum di Kuala Lumpur).



TH PLANTATIONS BERHAD

- b. E-mel: whistleblowing_thp@bdo.my; atau
- c. Portal web: [TH Plantations Ethics Line](#).

ATAU

- ii. Buat laporan kepada pejabat Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia (SPRM) atau balai polis terdekat.
3. Saya bersetuju bahawa kewajipan akuan ini akan kekal berkuat kuasa sepenuhnya sehingga kontrak telah dilaksanakan sepenuhnya.

Bagi pihak Syarikat,

Disaksikan Oleh,

Nama:
No NRIC:
Tarikh:
Cop Syarikat:

Nama:
No NRIC:
Tarikh:
Cop Syarikat:



TH PLANTATIONS BERHAD

SURAT AKUAN INTEGRITI OLEH PEMBEKAL THP YANG DILANTIK

(Semasa Pengeluaran Pesanan Pembelian (PO) dan Semasa Surat Pemberitahuan Penerimaan Tawaran (LOA))

AKUAN INTEGRITI

Tajuk Tender/Sebut Harga dan Nombor Rujukan: _____

1. Saya, _____, (No NRIC: _____),
Pengarah Urusan / Ketua Pegawai Eksekutif _____ (nama Syarikat) dengan nombor pendaftaran Syarikat _____ dengan ini mengisytiharkan bahawa saya, atau mana-mana individu yang mewakili Syarikat ini termasuk pekerja, ejen dan/atau subkontraktor dan wakil, berikrar dan bersetuju seperti berikut:
 - a) Tidak akan secara langsung atau tidak langsung menawarkan, memberi atau bersetuju atau berjanji untuk memberi kepada mana-mana individu dalam TH Plantations Berhad dan/atau mana-mana anak syarikatnya (secara kolektif dirujuk sebagai THP) atau mana-mana individu lain, wang, barang atau perkhidmatan atau sebarang bentuk gratifikasi seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 {Akta 694} sebagai pertimbangan atau ganjaran untuk keputusan, pendapat, cadangan, undi atau bantuan lain untuk dipilih dalam tender/sebut harga yang disebutkan di atas;
 - b) Tidak akan bersubahat dengan mana-mana pembida, pembekal atau mana-mana individu lain, dalam apa-apa jenis amalan termasuk tetapi tidak terhad kepada "penipuan bida" dan secara rasuah mempengaruhi pihak lain untuk menarik balik tender mereka yang boleh menjejaskan ketelusan dan keadilan semasa sebarang proses atau aktiviti perolehan dan semasa tempoh pelaksanaan kontrak;
 - c) Bersetuju untuk merahsiakan semua maklumat dan dokumentasi proprietari yang berkaitan dengan tender dan/atau kontrak dengan kerahsiaan yang ketat dan dalam apa jua keadaan, maklumat berkaitan tender dan/atau kontrak tidak akan dibincangkan atau didedahkan dengan atau kepada pembida lain atau pihak ketiga;
 - d) Sekiranya terdapat mana-mana individu dalam THP atau mana-mana individu lain yang secara rasuah meminta atau cuba mendapatkan sebarang rasuah daripada saya atau mana-mana individu yang mewakili syarikat ini berupa wang, barang atau perkhidmatan atau sebarang bentuk gratifikasi seperti yang ditakrifkan di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 [Akta 694] untuk dipilih dalam tender/sebut harga yang disebutkan di atas, saya akan segera melaporkan perkara tersebut kepada Ketua, Bahagian Integriti dan Governans, THP atau pihak berkuasa yang berkaitan;



TH PLANTATIONS BERHAD

- e) Akan mematuhi mana-mana peraturan dan polisi THP yang terpakai semasa proses tender/sebut harga dan/atau pelaksanaan perjanjian rasmi dan pelaksanaannya; dan
- f) Syarikat telah dan/atau akan melaksanakan rangka kerja anti-rasuah termasuk program pematuhan yang jelas menolak amalan rasuah dan tingkah laku tidak beretika di seluruh syarikat.

Saya lampirkan bersama ini Surat Kuasa melalui resolusi Lembaga Syarikat, yang memberi kuasa kepada saya, sebagai wakil syarikat yang disebutkan di atas, untuk membuat akuan ini.

2. Jika saya, atau mana-mana individu yang mewakili syarikat ini, didapati melanggar mana-mana akuan yang dinyatakan di atas, saya dengan ini bersetuju, sebagai wakil syarikat yang disebutkan di atas, untuk tindakan berikut diambil:
 - a) Pembatalan Surat Setuju Terima/Surat Niat/Surat Pemberitahuan Penerimaan Tawaran (LOA) untuk tender/sebut harga yang disebutkan di atas;
 - b) Penamatan kontrak mengikut terma Perjanjian;
 - c) Pelucuthakan jaminan bida dan/atau *performance bond*;
 - d) Penggantungan atau penyenaaraihitaman daripada menyertai sebarang aktiviti perolehan THP;
 - e) Bertanggungjawab ke atas ganti rugi akibat penamatan penganugerahan tender dan/atau kontrak; dan/atau
 - f) Tindakan lain mengikut polisi THP dan/atau undang-undang dan peraturan perolehan THP.
3. Saya bersetuju bahawa kewajipan akuan ini akan kekal berkuat kuasa sepenuhnya sehingga kontrak telah dilaksanakan sepenuhnya.

Bagi pihak Syarikat,

Disaksikan Oleh,

 Nama:
 No NRIC:
 Tarikh:
 Cop Syarikat:

 Nama:
 No NRIC:
 Tarikh:
 Cop Syarikat:



TH PLANTATIONS BERHAD

PENAMATAN KERANA RASUAH, AKTIVITI YANG TIDAK SAH ATAU HARAM

(Semasa Perjanjian / Dokumen Undang-undang dimeterai- untuk disertakan dalam semua Kontrak Perolehan)

AKUAN INTEGRITI

- a) Tanpa menjejaskan hak-hak lain THP, jika _____ (Syarikat/Firma), kakitangan, pekerja atau wakilnya didapati bersalah oleh mahkamah atas kesalahan rasuah atau penglibatan dalam aktiviti yang menyalahi undang-undang atau haram berkaitan dengan (Perjanjian/Kontrak) ini atau mana-mana perjanjian lain yang _____ (Syarikat/Firma) mungkin ada dengan THP, THP berhak untuk menamatkan (Perjanjian/Kontrak) ini pada bila-bila masa, dengan memberikan notis bertulis yang berkuatkuasa serta-merta.
- b) Setelah penamatan tersebut, THP berhak untuk menuntut semua kerugian, kos, ganti rugi dan perbelanjaan (termasuk sebarang kos dan perbelanjaan yang berkaitan) yang ditanggung oleh THP akibat daripada penamatan tersebut.
- c) Untuk mengelakkan keraguan, kedua-dua pihak dengan ini bersetuju bahawa _____ (Syarikat/Firma) tidak berhak untuk menuntut sebarang bentuk kerugian termasuk kehilangan keuntungan, ganti rugi, tuntutan atau apa-apa sahaja terhadap THP setelah penamatan Perjanjian/Kontrak ini.